
Pagina 1 van 4 b
e

a
n

tw
o

o
rd

in
g

 v
ra

g
e

n
 e

x
 a

rt
ik

e
l 
4
2

 

R
v
O

 i
n

z
a

k
e

 c
h

a
o

s
 b

ij 
W

a
te

rn
e
t 

D
E

F
/E

B
1
 

 

  

 

 

 

Beste mevrouw Jeddaoui, 

 

Op grond van artikel 42 van het Reglement van orde voor de vergaderingen en andere 

werkzaamheden van de raad van de gemeente Stichtse Vecht, zijn door u schriftelijke 

vragen gesteld over de chaos bij Waternet en als gevolg daarvan de belastingverhoging. 

 

Voor de overzichtelijkheid worden de door u gestelde vragen herhaald. 

 

Vraag 1  

Is het college bekend met dit bericht van AT5 ?  

Ja, wij zijn bekend met het nieuwsbericht van AT5. Daarnaast hebben wij een indruk van de 

situatie en de problematiek bij het waterschap AGV (Amstel, Gooi en Vecht) en haar 

uitvoeringsorganisatie Waternet via andere media (NRC dd. 21 juli 2023 en het Parool 

diverse artikelen) . 

 

Vraag 2  

Is het college op de hoogte gebracht van de verhoging door het waterschap en zo ja, 

wanneer?  

Nee, wij zijn niet door het waterschap AGV op de hoogte gebracht van de voorgenomen 

verhoging van 35% van de waterschapsbelasting voor 2024. 
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Vraag 3  

Is er door het Waterschap ook een reden opgegeven voor deze verhoging, en zo ja, 

welke?  

Nee, zie antwoord hierboven; uit de berichtgeving begrijpen wij evenwel dat deze het gevolg 

is van grote financiële tekorten die het waterschap AGV wil compenseren met hogere 

belastingopbrengsten.  

 

Vraag 4  

Wat is de reactie vanuit het college op de voorgenomen plannen om de belastingen 

van het Waterschap te verhogen voor de inwoners van Stichtse Vecht ? Graag een 

toelichting.  

Wij zijn verrast en zeer ontstemd over de voorgenomen forse belastingverhoging van 35% 

voor 2024. Oorspronkelijk werd door AGV uitgegaan van een belastingverhoging van 5%, 

exclusief inflatie voor 2024. Het betreft een voorgenomen besluit van AGV, dat op 6 juli jl. is 

besproken in de vergadering van het Algemeen Bestuur. Dit najaar vindt hierover 

besluitvorming plaats.    

 

Vraag 5  

Is het college van mening dat er voldoende toezicht bestaat op de begroting bij 

gemeenschappelijke regelingen zoals AGV ? Zo ja, kunt u toelichten of, en zo ja, hoe 

is het ‘gat ‘ in de begroting over het hoofd is gezien?  

Waterschap AGV is een (mede) decentrale overheid en geen gemeenschappelijke regeling; 

Waternet is een stichting waarin waterschap AGV en de gemeente Amsterdam participeren. 

Ingevolge de artikelen 101 e.v. van de Waterschapswet houden gedeputeerde staten van 

Noord-Holland (financieel) toezicht. Wij hebben geen verantwoordelijkheid en rol noch 

invloed bij de totstandkoming en vaststelling van de begroting van AGV en dit geldt ook voor 

het toezicht. Of sprake is van voldoende toezicht is niet vast te stellen door de gemeente en 

dus ook niet of een “gat” in de begroting over het hoofd is gezien. 

 

Vraag 6  

Wat betekent een belastingverhoging van AGV voor het andere waterschap HDSR? 

Verwacht het college dat HDSR ook een tariefsverhoging gaat doorvoeren de 

komende periode? Graag een toelichting.  

De voorgenomen belastingverhoging van AGV heeft geen directe relatie met een mogelijke 

belastingverhoging voor 2024 van waterschap HDSR door de specifieke situatie en 

problematiek van AGV. De hoogte van een mogelijke voorgenomen belastingverhoging 

door HDSR voor 2024 is nog niet bekend bij het college. In het coalitieakkoord dat medio 

2023 is overeengekomen bij HDSR is afgesproken voor het begrotingsjaar 2024 het 

financieel kader te hanteren van de concept-Voorjaarsnota 2023. Aanvullende ambities 

worden gedekt vanuit de ruimte in de (egalisatie)reserves. Door HDSR wordt voor de 

begrotingsjaren 2025, 2026 en 2027 uitgegaan van een ontwikkeling van de 
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belastingopbrengsten conform de ontwikkeling van de gemiddeld gewogen indexering, 

aangevuld met een stijging van 2% per jaar ten behoeve van de realisatie van aanvullende 

ambities. 

 

Vraag 7  

De voorgenomen belastingverhoging staat in de nieuwe begroting, die dit najaar naar 

verwachting goedgekeurd wordt door het algemeen bestuur. Is het college 

voornemens om een reactie op deze verhoging te geven ? zo ja, wordt deze reactie 

met de raad gedeeld ? Kun u aangeven op welke termijn en op welke wijze de raad 

wordt bijgepraat over de plannen van het waterschap ?  

Nee, wij gaan geen formele reactie geven. Zoals hierboven aangegeven hebben wij geen 

verantwoordelijkheid en rol noch invloed bij de totstandkoming en vaststelling van de 

begroting van (mede)overheden. Met grote interesse volgen wij de besluitvorming bij AGV.  

 

Gemeenteraadsleden kunnen de algemeen bestuursleden zelf aanspreken op de 

voorgenomen belastingverhoging en mogelijk de besluitvorming nog beïnvloeden.  

 

Vraag 8   

a ) Is het college het met ons eens dat de huishoudens van Stichtse Vecht niet de 

prijs moeten hoeven betalen voor deze ‘ tegenvaller’ in de begroting van het 

Waterschap ?  

Wij betreuren de voorgenomen belastingverhoging in hoge mate maar mocht het Algemeen 

Bestuur hiertoe besluiten dit najaar dan is dit voor ons onvermijdelijk en een voldongen feit. 

Helaas wordt dan de prijs betaald door eigenaren of gebruikers van woningen, gebouwen, 

grond en natuurterreinen. Kan de aanslag waterschapsbelasting niet betaald worden door 

een te laag inkomen dan kan kwijtschelding worden aangevraagd. 

 

b) Is het college het met ons eens dat huishoudens met een kleine beurs in 

aanmerking zouden moeten komen voor een kwijtschelding van deze 

tariefsverhoging door de gemeente? 

Zoals bij het antwoord op de vorige vraag is aangegeven kan kwijtschelding worden 

verleend bij een te laag inkomen. De aanvraag hiervoor kan na het ontvangen van de 

aanslag worden ingediend bij AGV. De gemeente geeft geen kwijtschelding van 

waterschapsbelasting of kwijtschelding bij een verhoging van waterschapsbelasting. De 

gemeente heeft geen verantwoordelijkheid en rol noch invloed bij de totstandkoming, 

vaststelling en kwijtschelding van de waterschapsbelasting. Mochten huishoudens in de 

financiële problemen komen (mede) door de verhoging van de waterschapsbelasting dan 

kunnen zij zich wenden tot de gemeente en kan in overleg wellicht gebruik worden gemaakt 

via de reguliere kanalen van de minimaregelingen, bijzondere bijstand en/of 

schuldhulpverleningsmogelijkheden die de gemeente kent.   
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Met vriendelijke groet, 

 

Overeenkomstig het door burgemeester en wethouders van Stichtse Vecht genomen 

besluit, 

 

 

Dennis Boekhout 

Directeur Domein Ruimte 

 

 

Vindt u deze brief niet duidelijk? Laat het ons weten via info@stichtsevecht.nl 

If you don’t understand Dutch, please email us at info@stichtsevecht.nl 
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